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      O b e c  K r u m v í ř ,  Krumvíř č. 184, PSČ 69173 

 

Zápis ze schůze Zastupitelstva obce 

 konané dne 27.3.2025 č. 1/2025                                                              

 

  
 

Předsedající starosta Obce Krumvíř Jaroslav Komosný zahájil 1. zasedání Zastupitelstva obce 

(dále jen „ZO“) v 19.00 hodin, všechny přivítal a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně 

a včas. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Sdělil jména omluvených členů ZO. 
 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: viz prezenční listina 

 

Všichni přítomní souhlasí se zveřejněním v souladu s GDPR. 

 

Bod č.I. 

 

Technický bod 

Zapisovatelkou byla určena Jana Komosná  

 

Jaroslav Komosný konstatoval, že zápis ze zasedání číslo 6/2024 byl řádně ověřen a je 

vyložen k nahlédnutí, námitky proti zápisu nebyly podány.  

 

Jaroslav Komosný vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 1. 

zasedání ZO. Navrženi byli pan Ing. Miroslav Ledahudec a pan Zdeněk Luskač, kteří 

vyslovili s návrhem souhlas. 

 

Usnesení č. 1/25/Z 1 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 1. zasedání ZO pana 

Ing. Miroslava Ledahudce a pana Zdeňka Luskače. 

 

Hlasování č. 1:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Ing. Radim 

   Heča, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Bc. Petra 

   Winklerová, Ing. Petra Foretníková, Zdeněk Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. II. 

 

Usnesení č. 2/25/Z 1 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje následující program 1. zasedání Zastupitelstva Obce  

Krumvíř: 

 

I. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
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II. Schválení programu jednání O. Z.: 

 

1. Rozpočtové opatření č. 2/2025. 

2. Schválení poplatku za MŠ (školkovné) a poplatek za ŠD na školní rok 2025/2026. 

3. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na pořádání folklórního 

festivalu Kraj beze stínu. 

4. Nájemní smlouva na pozemku bývalé skládky se Státním pozemkovým úřadem.  

5. Určení nového člena finančního výboru. 

6. Různé. 

7. Závěr. 

 

Hlasování č. 2.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Ing. Radim 

   Heča, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Bc. Petra 

   Winklerová, Ing. Petra Foretníková, Zdeněk Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 1. 

Rozpočtové opatření č. 2/2025 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Rozpočtové příjmy zůstávají na 27 868 200,-Kč  

- Rozpočtové výdaje se zvyšují z 17 952 200,-Kč na 18 016 700,-Kč 

- Financování je 9 851 500,-Kč. 

 

Usnesení č. 3/25/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2025. 

 

Hlasování č. 3.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Ing. Radim 

   Heča, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Bc. Petra 

   Winklerová, Ing. Petra Foretníková, Zdeněk Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 2. 

Schválení poplatku za MŠ (školkovné) a poplatek za ŠD na školní rok 2025/2026 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- je povinnost, aby zřizovatel ZŠ a MŠ Krumvíř určoval výši poplatku MŠ a ŠD na 

následující školní rok 2025/2026. Musí se určit do 30.6.2025. 

- Loni jsme na školní rok 2024/2025 schválili poplatek MŠ ve výši 300,-Kč/měsíc/dítě a 

poplatek ŠD ve výši 100,-Kč/měsíc/dítě. 

 

Mgr. Ivana Lexová – navrhla zvýšit poplatek MŠ (školkovné) alespoň na 400,-Kč. V okolí  

             jsou poplatky za MŠ vyšší např. 350,-Kč, 400,-Kč i 500,-Kč. Z poplatku 

             pořizují materiál, hračky, DDHM. Plánuje se výměna interaktivních 

             tabulí. 
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- Poplatek za ŠD by ponechala ve stejné výši. Z poplatku pořizují hry a materiál. V 

jiných školách viděla poplatek i ve výši 300,-Kč/měsíc 

Martin Valihrach – poplatky by nezvyšoval. Myslí si, že to není potřeba.  

 

- dostavil se zastupitel 19:15h 

 

Usnesení č. 4/25/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje poplatek MŠ (školkovné) ve výši 400,-

Kč/měsíc/dítě a poplatek ŠD ve výši 100,-Kč/měsíc/dítě na školní rok 2025/2026. 

 

Hlasování č. 4.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Ing. Radim 

   Heča, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Bc. Petra 

   Winklerová, Ing. Petra Foretníková, Zdeněk Luskač, Mgr. Michaela Procházková 

Proti 0, Zdržel se 1: Martin Valihrach 

 

 

Bod č. 3. 

Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na pořádání folklórního 

festivalu Kraj beze stínu 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Dotace 152 000,-Kč je poskytována na základě dotačního programu Podpora rozvoje 

v oblasti kultury a památkové péče v roce 2025 a musí být použita v souladu s 

právními předpisy, podmínkami smlouvy a dotačním programem. 
- Představuje maximálně 50% celkových výdajů projektu. 
- Podmínky jsou rok od roku přísnější. 

 

Usnesení č. 5/25/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 

152 000,-Kč na projekt XXXIII. Folklorního festivalu Kraje beze stínu za podmínek 

smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje. 

 

Hlasování č. 5.:  

Pro 13: Jaroslav Komosný, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Ing. Radim 

   Heča, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Bc. Petra 

   Winklerová, Ing. Petra Foretníková, Zdeněk Luskač, Mgr. Michaela Procházková, 

    Martin Valihrach 

 Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 4. 

Nájemní smlouva na pozemku bývalé skládky se Státním pozemkovým úřadem 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Státní pozemkový úřad nám zaslal k podpisu Dohodu o ukončení nájemní smlouvy 

524/N05/59 a novou Pachtovní smlouvu 44N25/59. Jde o parcelu č. 920/1, bývalá 

skládka. 
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- Pachtovní smlouvou přenechává SPÚ, Obci Krumvíř, pozemek do užívání za účelem 

provozování zemědělské výroby. 

- Došlo i k navýšení nájemného na 5000,-Kč/rok. 

- Obec na pozemku provedla rekultivaci a zasadila stromy. 

- Smlouvu o pachtovném by nepodepisoval. Pozemek již nepotřebujeme. 

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz, zda toto oznámil na SPÚ. 

Jaroslav Komosný – ano, mluvil s paní z SPÚ. Asi s tím problém nebude. 

Zdeněk Luskač – je tam uvedeno pronájem za ornou půdu. 

Jaroslav Komosný – ano, je. 

Martin Valihrach – pachtovní smlouva je levnější. Záleží na tom, zda se dá z nájmu vyvázat.  

                                Při pozemkových úpravách to padne Obci, ne? 

Jaroslav Komosný – ne, zůstane to v majetku SPÚ. Obec tam seče jen trávu. 

Ing. Radim Heča – dle vlastní zkušenosti, je SPÚ problémový. Pachtovné by jim neplatil. 

                               Nechovají se jako hospodáři. 

Martin Valihrach – zatím by smlouvu neprodlužoval, ale zjistil by, co dál, aby Obec nedostala 

                                pokutu. 

Jaroslav Komosný – zjistí, zda bude problém, když nemáme zájem o prodloužení smlouvy. 

Ing. Radim Heča – když se smlouva nepodepíše, tak je otázka, kdo se bude o pozemek starat. 

 

 

Bod č. 5. 

Určení nového člena finančního výboru 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

Martin Valihrach – poptávali s Vojtou Veselým několik lidí, ale nikdo to nechce dělat. 

          Znovu ještě zkoušel Tomáše Vostřáka, ale nechce nic slibovat. 

                                Chce to člověka, který tomu aspoň trochu rozumí. 

          Zájem by měla p. Klára Valihrachová. 

 

Usnesení č. 6/25/Z 1 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje jako nového člena finančního výboru p. Kláru 

Valihrachovou od 1.4.2025. 

 

Hlasování č. 6.: 

Pro 13: Jaroslav Komosný, Mgr. Ondřej Luskač, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Ing. Radim 

   Heča, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Bc. Petra 

   Winklerová, Ing. Petra Foretníková, Zdeněk Luskač, Mgr. Michaela Procházková, 

    Martin Valihrach 

 Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 6 

Různé 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Dle požadavku z minulého zasedání ZO se dostavila paní knihovnice Alena Šidlíková. 

 

Mgr. Ilona Zárubová – požadujete navýšení peněz na knížky. Z jakého důvodu? 
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Alena Šidlíková – knihy se zdražují. Objednává knihy z OPA, kteří poskytují slevu -25% a  

                              poštovné zdarma. Dle loňského průměru nákupu knih vyšla jedna kniha na  

                              307,-Kč. Loni objednala 98 knih. Využívá i výměnný fond z Břeclavi. I tak  

                              to čtenářům nestačí. Postupně knihy i vyřazuje. Chtěla by přidat v rozpočtu 

                              na knihy alespoň 5000,-Kč. 

Bc. Petra Winklerová – kolik je poplatek v knihovně? Měl by se navýšit. 

Alena Šidlíková - poplatek je 50,-Kč/rok. No, aby čtenáři chodili. 

Mgr. Ilona Zárubová – nepomohla by prezentace nových knih na vývěsce? 

Alena Šidlíková – v knihovně byla na návštěvě 2x školka. Dle sdělení dětí, rodiče dětem 

                              nečtou. Vyřazené knihy dává do knihobudky. 

Jaroslav Komosný – s knihobudkou je poslední dobou problém. Má fungovat jako výměnná. 

                                  Bohužel p. Matuška ji kompletně vybírá. Už neví, jak mu vysvětlit, aby 

                                  vše neodnášel. 

Zdeněk Luskač – vznesl dotaz, kolik je v knihovně knih. 

Alena Šidlíková – cca 7000 knih. 

Mgr. Ilona Zárubová – kolik je v rozpočtu peněz na knihovnu? 

Hana Jakubčíková – je tam 150 700,-Kč na rok. 

Jaroslav Komosný – pracovní doba p. Šidlíkové je 50h/měsíc. 

Alena Šidlíková – uklízí, objednává a vyřazuje knihy, atd. Těch 50h/měsíc to určitě je. 

Bc. Petra Winklerová – navrhovala by vyvěsit seznam nakoupených knih za poslední rok i s  

                                      fotkou na web. 

      Dala by hlasovat o navýšení o 5000,-Kč. 

Hana Jakubčíková – není potřeba rozpočet navyšovat. Peníze se můžou převést z položky 

                                 rozpočtu určené na DDHM v knihovně na položku nákupu knih. 

Ing. Petra Foretníková – pomůže s upravením seznamu knih graficky. 

Alena Šidlíková – vznesla dotaz, zda zastupitelé nepřemýšleli o jiných prostorách. Knihovna 

                              je malá. 

Jaroslav Komosný – naproti OÚ měla být vybudována budova s knihovnou. Ale bohužel, teď 

                                 se budovala ČOV a dotace vypsány nejsou. 

Bc. Petra Winklerová – kdyby se do budoucna zrušila pošta, mohla by se knihovna přesunout 

                                      tam. 

 

Dostavili se JUDr. Andrýskovi ohledně reklamace zhotovení kanalizace. 

JUDr. Andrýsková – při převzetí díla mělo být vše v pořádku. Kamerové prohlídky ukázaly  

                                deformaci potrubí, prohnutí potrubí, špatné spoje. U potoka je kanalizační  

           přípojka k RD neprůchodná. To bude po dohodě s VHS opraveno. 

                                S fi VHS proběhlo osobní jednání. Byli naštvaní, že již teď podáváme  

                                reklamaci. Stavební dozor měl dodat vyjádření k dílu. Zatím nic nedodal. 

          Kamerové záznamy přípojek neudělali, i když je toto uloženo normou. 

          Musí se udělat nové kamerové zkoušky. Zkoušky těsnosti byly provedeny 

                                úplně špatně. Měli zjistit ovalitu kanalizace, dle normy. V kanalizaci byl 

                                zjištěn i protispád, který je v rozporu s normou. Je podezření, že zkoušky 

                                těsnosti vůbec neprovedli. Protokoly sice vyhotoveny jsou, ale…. 

          Budou vyzváni, aby byli přítomni u nově prováděných kamerových 

          zkoušek. Proces to bude ještě dlouhý. 

                                Doba na podání reklamace je 5 let, bankovní záruka pouze 2 roky. 

                                V nejhorším případě dojde k žalobě. 

 

Jaroslav Komosný – v úterý 1.4.2025 proběhne kontrola z MF ohledně dotace na kanalizaci 

                                 a ČOV. Mají hodně požadavků. Začalo to doložením dokumentů k jedné 
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  žádosti o platbu. Teď už chtějí doložit skoro vše.  

  U kontroly bude přítomen stavební dozor, zhotovitel, zástupce výběrového 

                        řízení a právníci. 

Jaroslav Komosný – co kdyby došlo k tomu, že se bude část dotace vracet? 

JUDr. Andrýsková – to bude záležet hlavně na závěrečné zprávě z auditu MF. (např. kdo 

                                  bude viník, kde vznikla chyba atd.). 

 

Mgr. Ivana Lexová – přinesla ukázat zastupitelům návrh rekonstrukce prostoru před MŠ. 

             Vizualizace zpracovala studentka Kristina Kopecká. 

Zdeněk Luskač – nejsou tam uvedeny žádné výšky. 

Jaroslav Komosný – musela by se udělat sonda, jak jsou hluboko základy. 

 

Mgr. Ivana Lexová – vznesla dotaz, ohledně dokončení prací po výkopech kanalizace na  

   školní zahradě. 

Jaroslav Komosný – Honza Pilař je nemocný. Myslel, že to dodělá on. Zjistí, zda by to 

                                  nedodělal p. Koutný. 

 

Mgr. Ivana Lexová – vznesla dotaz, ohledně pohybu kachen a hus p. Ryšavého po celém 

                                   stadioně. 

Mgr. Ondřej Luskač – ano, exkrementy jsou po celém stadioně. 

Jaroslav Komosný – s panem Ryšavým o tom promluví. 

 

Mgr. Ivana Lexová – vznesla dotaz ohledně pozemku u bývalého Trutmannova domu. 

Jaroslav Komosný – pozemek bude rozdělen a část prodána p. Kopeckému. 

 

Mgr. Ivana Lexová – vznesla dotaz ohledně koupaliště a jeho úpravy. Mělo by se dozbořit. 

Bc. Petra Winklerová – měla by se udělat vizualizace. Zkusit žádat o dotace. 

Mgr. Ivana Lexová – i zahrada školy a okolí je v hrozném stavu. 

Jaroslav Komosný – nechá se zpracovat vizualizace. 

Martin Valihrach – ale musíme si říct, co bychom tam chtěli. Navrhnou cokoliv. 

Ing. Radim Heča – např. postavit tam tělocvičnu – víceúčelovou budovu. 

Mgr. Ivana Lexová – spíš, aby měla kam chodit školka. 

Mgr. Ilona Zárubová – spíš by to chtělo venkovní vyžití. Lidé navrhovali park, workoutové 

     hřiště. 

 

Mgr. Ivana Lexová – chodníky u školy a vjezd ke škole, bude se zpravovat? 

Jaroslav Komosný – z dotací to nepůjde, protože se nejedná chodník u státní silnice. Bude se 

            muset opravit z vlastních financí. 

 

Mgr. Michaela Procházková – u hřbitova je v asfaltu stále vyřezaná díra. 

Jaroslav Komosný – vše musí firma uvést do původního stavu. 

Bc. Petra Winklerová – občané by měli upozornit, co je kde potřeba dodělat. 

 

Mgr. Ivana Lexová – vznesla dotaz ohledně vyřezaných tújí a vybavení na hřbitově. Mělo by 

                                   něčím vysypat, srovnat. Hřbitov vybavit metlou, hráběmi a konvemi. 

Jaroslav Komosný – vybavení se tam může nakoupit. Časem vybavení zmizí. Terén je daný, 

             nenavyšoval by. 

Mgr. Ilona Zárubová – nasadit tam keře. V celé obci by chtěla zeleň obnovit. 

Zdeněk Luskač – zase to tam naroste. 

Jaroslav Komosný – ta údržba mezi hroby je náročná. Túje se vykácely, protože ohrožovaly 
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          statiku náhrobků. 

Martin Valihrach – zeleň se musí upravovat průběžně. Roky se s tím nic nedělalo. 

Zdeněk Luskač – musel by se zaměstnat zahradník. 

Bc. Petra Winklerová – ano, odborníka, který tomu rozumí. 

Mgr. Ilona Zárubová – měl by se vyhlásit nábor. 

Martin Valihrach – se zaměstnanci je teď problém. 

 

Mgr. Ivana Lexová – vznesla dotaz ohledně parkoviště u hřbitova. 

Jaroslav Komosný – myslel, že v rámci pozemkových úprav dojde ke směně pozemku nad 

            hřbitovem. Ale bohužel, to asi nevyjde. 

 

Bc. Petra Winklerová – dotace na popelnice vypsány nejsou. Prosí přidat kontejnery. U 

                                      penzionu jsou kontejnery pořád plné. Nepořádek lítá kolem. 

Mgr. Ivana Lexová – mluvili jste o svozu od domů. 

Ing. Radim Heča – bylo poptáváno u TESPRY. Svoz vycházel na dost peněz. 

 

Ing. Petra Foretníková – vznesla dotaz, zda by se mohl přidat koš na trase od OÚ po hasičku. 

       V zahrádkách jsou naházené odpadky a naše popelnice slouží jako 

                                        veřejná. 

Martin Valihrach – určitě by se mohl koš přidat. 

 

Ing. Petra Foretníková – upozornila, že chodník u Večerky je v hrozném stavu. 

Lukáš Kobylka – tam se chodník opravit musí. 

 

Mgr. Michaela Procházková – upozornila, že se sesouvají břehy potoka a zase v potoce tekla 

                                                 hustá černá tekutina. Máme čističku a je to pořád stejné. 

      Dále by prosila dosypat písek do doskočiště. 

 

Martin Valihrach – upozornil, že je potřeba tlačit na CETIN, aby dodělali optický kabel i v 

                                nových výstavbách. Zda budou ochotni to zaplatit. 

Jaroslav Komosný – posuzují efektivitu. Žádal na obchodním oddělení. Trvá to. Rekonstrukce 

                                 stávající sítě. V nových ulicích to dává smysl, bydlí tam hlavně mladí. 

 

 

                             

Předsedající Jaroslav Komosný ukončil po projednání všech bodů programu 1. zasedání  

Zastupitelstva obce ve 21:50 hodin. 

 

 

Ověřovatelé:       Ing. Miroslav Ledahudec      ………………………………      

                  

 

 

                             Zdeněk Luskač                 ………………………………

  

 

 

Starosta obce:    Jaroslav Komosný   ………………………………        
Vyhotoveno dne: 31.3.2025 


